



# Protokoll Styremöte LP4 LV7

## Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson (gick 12:40)
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

## 1. Formalia

- i. Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:00
- ii. Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii. Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv. Inadjungeringar – Nej
- v. Veckans grej – Entreprenörsvinnare

## 2. Dagsformsrunda och lägeskoll

**Malin:** Mår sådär, pigg på morgonen helt slut på eftermiddagen

**Hanna:** Förstörd av huvudvärk,

**Alex:** Mår bra

**Martin:** Har migrän, lyckats överleva dagen hittills

**Leon:** Är väldigt stressad, glad över att vinna pengar

**Gustav:** Idag är det 13 dagar kvar av terminen, snart slut!

**Tage:** Mår förvånansvärt bra trots stressen

## 3. Meddelanden

bøf vill äska för ny boombox, Julias äskning till Styrelsen har behandlats ännu,

## 4. Post



## 5. Mötesrapporter

**Alex**, AuKf – pratade om hru det går för de olika Kf åren, inga fejkföreläsningar då det blev aggressiv stämning, Sn – mottagningen. KFM – har haft genomströmningsmöte, se över varför folk hoppar av linjen,

**Gustav**, Programråd för Bt – MPBio diskuterades, inget nytt, frågan är vad studenterna vill till hösten. KL utskottet i måndags – introduktion för några och avslutning för vissa, pratade Mottagningen. Fullmäktige i torsdag – ny AO vald, preliminär verksamhetsplan, rensade i stadgar, pratade om att sätta alkolås på kårens bilar

**Malin**, ArmU – diskuterade mässorna, utveckla fler samarbeten mellan företagen. Ernst – två nya medlemmar till Karg, mycket uppstart, saknar många företag till KARM, pratat med BTD, de verkar ha fått huvud sponsor

**Hanna**, Kommittékontakt med bØf – mycket stressade

**Leon**, KfKb6 – blivit mer och mer lika Ekan (dvs bittra på livet), de gillar att Martin har så bra koll på ekonomin. KK – hur arbetet gått hur de trivs med varandra

**Martin**, Kassörsforum – kontantfriheten diskuterades, många Sektioner jobbar för det till mottagningen. Fick idéer till

## 6. Avstämning av att-göra-listan

**Alla**, Löste sig med sektionens festen

**Gustav**, Möten

**Malin**, Månadensalumn,

**Hanna**, Kommittékontakt

**Tage**,

**Alex**,

**Martin**,

**Leon**, Kommittékontakt

## 7. Val av representation

Ingen



## **8. Diskussion – Förslag på ny ekonomisk policy**

Det är samma policy som togs upp på förra ordföranderådet. Inte jättepositivt inställt gentemot matpengar till puffar/hjälpredor begränsningen. Funderingar kring hur man löser detta för att folk ändå ska kunna få mat. Punkten läggs på is fram tills hösten. Vad gäller punkten angående taket för ett inköp så går diskussionen kring om taket är den bästa idén. Rumsfonden sköts av styrelsen. Arrangemangsfondens riktvärde diskuterades med tankar kring att det är för högt. Det är bra att den skrivs om så att den kan utnyttjas bättre.

*Styrelsen beslutar att godkänna Maxtaket för inköp, Rumsfonden, Arrangemangsfondens riktvärde, Arbetsmarknads samt Studiefonden.*

Ha ett kvällsmöte i höst gällande hur vill utforma Ekonomiska policyn.

## **9. Inför mottagning**

Möte med bØf imorgon. Vad är våra roller? Vara tillgängliga för bØf samt pHadderchefer under mottagningen. Om vi skall vara mer beredda på situationer som uppstår. Vad händer om konflikter uppstår? Vi agerar medlare om konflikter uppstår mellan/inom kommittéer. Vi har uppföljningsrollen i dem konflikter som uppstår. Inte den direkta kontakten då konflikten händer.

Det viktigaste är att vi håller oss uppdaterade samt att bØf och vi är på samma sida.

Provsittsen är i stort sätt spikad. Frågan är vad vi skall göra under den eftermiddagen vi fått tilldelad. Planerar den då den närmar sig.

## **10. Upprustning av styrelserummet**

Tittar på att göra renoveringen i början av augusti. Malin får leda material inköpet!

## **11. Genomgång av att-göra-listan samt kalender**

Alla,  
Gustav,



**Tage,  
Malin,  
Hanna,  
Alex,  
Leon,  
Martin,**

## **12. Mötesplanering**

Styrelsemöte – 26/5  
Uppstartsmöte med KAOS – 24/5

## **13. Övriga frågor**

- I. Sammanställa av resultatet från studentrösten – Nästan alla klara.
- II. Nya lås – HA är positiv till bytande av lås och nycklar till föreningsrum.

## **14. Mötets avslutande**

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:11